
ZAPISNIK 

Sa 1. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog savate saveza održanog 09. Ožujka  2018. u 

hotelu Turist Varaždin s početkom u 10:00 sati. 

  

Nazočni članovi UO-a: Siniša Kovačić, Marjana Kovačić i Predrag Šimunec 

 

 

Predsjednik HSS-a Siniša Kovačić konstatira da su prisutna tri od pet članova UO-a te da su 

sve odluke donesene na sastanku pravovaljane.  

Predsjednik predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Uvjeti sudjelovanja klubova i natjecatelja na natjecanjima u organizaciji HSS-a 

2. Razno 

 

 

Ad.-1.  

 Predsjednik predlaže da UO donese odluku da natjecatelji koji su prijavljeni, odnosno 

registrirani za određeni klub, te ih je taj isti klub prijavio u Savezza tekuću godinu  ne 

mogu nastupati za druge klubove u toj godini.  

Ta odluka nebi se odnosila na savate ligu, već za sva ostala natjecanja u kalendaru 

HSS-a. 

 

Nakon stavljanja na glasovanje prijedlog je jednoglasno prihvačen. 

 

Pod točkom razno nema nitko za raspravu te se sjednica završava u 10,30 sati. 

 

 

 

Zapisničar: 

Marjana Kovačić 

 

 

 

 

 

 

 


